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Zápis z 24. zasedání Akademického senátu Fakulty informačních technologií konaného dne 

28. listopadu 2024 od 9:15 v místnosti TH:A-1435 a prostřednictvím MS Teams 

 

Přítomní (dle prezenční listiny, bez titulů): Bařinka, Havliček (online), Kašpar, Knop, Kolský, 

Koumar (online), Miškovský (předseda), Pechman (1. místopředseda), Suchý (2. místopředseda), 

Valla (online) 

 

Omluvení (bez titulů): 

 

Hosté (dle prezenční listiny, bez titulů): Jiřina (děkan), Muzikář (proděkan pro studijní a ped. 

činnost), Janouch (vedoucí kanceláře děkana), Řezníček (tajemník AS FIT), Nováček (host), 

Suda (host), Šebestová (senátorka AS ČVUT za FIT), Štorc (senátor AS ČVUT za FIT), 

Pavelková (host, online), Rott (host, online), Šebek (host, online) 

 

Návrh programu: 

 

1. Schválení programu 24. zasedání AS FIT 

2. Kontrola a schválení zápisu z 23. zasedání AS FIT 

3. Informace o dění v mailové konferenci AS FIT 

4. Schválení výše prospěchového stipendia za letní semestr akademického roku 

2023/2024 

5. Schválení Podmínek pro přijeté do prezenční formy bakalářského a navazujícího 

magisterského studijního programu Informatics pro akademický rok 2025/2026 

6. Možnost zápisu vybraných bakalářských předmětů v rámci magisterského studia 

7. Různé  

a. Informace k plánovanému poslednímu zasedání AS FIT v současném funkčním 

období 

 

1. Schválení programu 24. zasedání AS FIT 

 

Š. Pechman přivítal všechny senátory, pana děkana a další členy vedení fakulty a hosty  

na 24. zasedání Akademického senátu FIT. Následně představil návrh programu, který byl 

rozeslán v pozvánce na zasedání. Doplnil informaci, že v bodě Různé kromě předem nahlášeného 

bodu panem tajemníkem byly doplněny ještě další dva body týkající se procesů zveřejňování 

dokumentů a procesů propagace změn a informování akademické obce FIT u interní legislativy 

fakulty. J. Kašpar následně požádal o vložení podbodu o Úvazkostroji do témat bodu Různé. 
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Další návrhy k programu zasedání již nebyly, proto Š. Pechman poděkoval za diskuzi a požádal 

senátory o hlasování. 

 

Hlasování č. 24/1 – 9:17 

Usnesení: AS FIT schvaluje program 24. zasedání AS FIT.  

Hlasování: 8-0-0 (Pro-Proti-Zdržel se)  

Usnesení bylo přijato. 

 

2. Kontrola a schválení zápisu z 23. zasedání AS FIT 

 

Š. Pechman představil tento bod a předal slovo 2. místopředsedovi senátu. O. Suchý informoval 

přítomné, že k návrhu zápisu nebyly významné připomínky. Dovolil si ještě navrhnout doplnění 

informace u schvalování Podmínek pro přijetí, kde přidal informaci o tom, že veškeré připomínky 

k dokumentům přijal pan děkan za své. Všechny dotčené osoby s tímto doplněním souhlasily. 

 

Žádné další připomínky k návrhu zápisu již nebyly, proto Š. Pechman poděkoval za diskuzi 

a požádal senátory o hlasování. 

 

Hlasování č. 24/2 – 9:19 

Usnesení: AS FIT schvaluje zápis z 23. zasedání AS FIT.  

Hlasování: 7-0-1  

Usnesení bylo přijato. 

 

3. Informace o dění v mailové konferenci AS FIT 

 

Š. Pechman představil tento bod a předal slovo předsedovi senátu. V. Miškovský informoval 

přítomné, že přijal rezignaci tajemníka Akademického senátu FIT ke dni 13. prosince 2024 

a poděkoval mu za jeho práci při fungování senátu. Následně zmínil mail od senátora A. Havlička 

a Š. Pechmana o zveřejnění Metodiky výše prospěchového stipendia, která se probere v  rámci 

bodu Různé. Senátor O. Suchý zaslal dotaz ohledně prostor pro fakultu (respiria u schodišť 

v budově A, projekt budovy JP:C, šatna v Nové budově). Přípravu respirií zdrželo to, že fakulta 

stavební se v posledních měsících věnovala především přípravě rekonstrukce budovy B. Jednání 

ohledně způsobu přípravy budovy JP:C stále probíhají. O využití nevyužité šatny jednala 

tajemnice s FA, uvažuje se o využití pro společnou podatelnu FA a FIT. Na závěr V. Miškovský 

zmínil informaci od pana děkana o rezignaci vedoucího Katedry aplikované matematiky, 

P. Hrabáka, ke dni 31. prosince 2024. Vedením katedry bude pověřen D. Vašata do jmenování 

nového vedoucího katedry a výběrové řízení bude vyhlášeno na začátku kalendářního roku 2025. 

 

 

 



 

Strana 3/7 

Žádné další informace z mailové konference již nebyly, proto Š. Pechman uzavřel diskuzi a přešel 

k dalšímu bodu schváleného programu. Během této diskuze se do Teamsů připojil senátor 

T. Valla. 

 

 

4. Schválení výše prospěchového stipendia za letní semestr akademického roku 2023/2024 

 

Š. Pechman představil tento bod a předal slovo předkladateli. Děkan požádal proděkana  

pro studijní a pedagogickou činnost o představení materiálu. Z. Muzikář představil navrhovanou 

částku pro vyplacení prospěchových stipendií za minulý semestr. Doplnil informaci, 

že k předložení došlo až po doplnění stipendijního fondu (platby do fondu chodí nárazově). 

Je snahou, aby ve fondu byla určitá rezerva. Z. Muzikář opět očekává, že množství (počet osob 

s nárokem) bude v zimním semestru větší. Dle Metodiky byly navrženy částka od 1 500 Kč 

pro nejnižší kategorii po 9 tis. Kč pro nejvyšší kategorii. 

 

P. Kolský se dotázal, jak to vypadá se zveřejněním Metodiky stanovení výše prospěchového 

stipendia. Z. Muzikář reagoval, že Metodika byla zveřejněna minulý týden. Š. Pechman požádal  

o odložení diskuze do bodu Různé, kde je toto téma již zařazeno. 

 

Další otázky k předloženému dokumentu již nebyly, proto Š. Pechman uzavřel diskuzi a požádal 

senátory o hlasování. 

 

Hlasování č. 24/3 – 9:26 

Usnesení: AS FIT schvaluje vyplacení prospěchového stipendia za letní semestr akademického 

roku 2023/2024 v celkové výši 1 062 000 Kč.  

Hlasování: 9-0-0  

Usnesení bylo přijato. 

 

Děkan poděkoval za schválení stipendií. 

 

5. Schválení Podmínek pro přijetí do prezenční formy bakalářského a navazujícího 

magisterského studijního programu Informatics pro akademický rok 2025/2026 

 

Š. Pechman představil tento bod a předal slovo předkladateli. Děkan následně požádal 

Z. Muzikáře o představení jednotlivých podmínek (nejprve bakalářských, následně 

magisterských). 

 

Z. Muzikář na úvod diskuze k Podmínkám pro bakalářské studium zmínil, že se snažil vypořádat 

všechny připomínky, které senátoři vložili do dokumentu, připomněl také problém 

s kompatibilitou systémů Microsoft a Google. Hlavní diskuze proběhla nad kapacitou 
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přijímaných studentů do tohoto typu studia. Děkan zmínil dohodu z Grémia děkana, 

kde se vedoucí kateder shodli nad výukou 4 kroužků (cca 100 studentů), na základě poměru 

přijímaných a zapsaných studentů a ze zkušeností z předchozích let byla stanovena kapacita 

přijímaných uchazečů na 140. Senátoři se shodli, že tato kapacita není nijak závazná pro přijetí  

a fakulta má nástroje pro přijetí více uchazečů. Také zmínili, že počet studentů ze zahraničí 

je jedním z důležitých faktorů pro hodnocení fakulty, resp. univerzity v mezinárodních 

hodnotících kritériích. Z této iniciativy došlo ke zvýšení hranice pro počet přijímaných uchazečů 

na 160. 

 

Následně proběhla diskuze o obsahových záležitostech v Podmínkách, mezi stěžejní patřilo: 

sjednocení termínů, aby byly přehledně na jednom místě, informace o dodání potřebných 

dokumentů pro plnění podmínek pro přijetí, informace o procesech v rámci přijímacího 

pohovoru, vyjasnění informování uchazečů o výsledcích a odebrání bodu s vyhrazením práva 

pro nepřijetí uchazeče na základě speciálních podmínek. Před koncem této diskuze opustil 

zasedání senátor D. Knop. 

 

Š. Pechman se dotázal na stav ohledně aktualizace ČVUT stránek s informacemi ohledně 

přijímání studentů z Ruské federace a Běloruska. Z. Muzikář zmínil, že se pokusí připomenout 

tuto aktualizaci odpovědným osobám na rektorátu. 

 

Děkan na závěr diskuze potvrdil, že připomínky (jak technické, tak obsahové) dle dohody  

se senátory přijímá za své a zapracují je, výsledný dokument následně zašlou předsedovi senátu 

pro kontrolu splnění všech náležitostí. 

 

Další otázky a připomínky k těmto Podmínkám již nebyly, proto Š. Pechman uzavřel diskuzi 

a požádal senátory o hlasování.  

 

Hlasování č. 24/4 – 10:58 

Usnesení: AS FIT schvaluje Podmínky pro přijetí ke studiu do prezenční formy bakalářského 

studijního programu Informatics pro akademický rok 2025/2026 po zapracování připomínek 

přijatých na zasedání.  

Hlasování: 8-0-1 

Usnesení bylo přijato. 

 

Děkan poděkoval za schválení přijímacích podmínek. Následně požádal Z. Muzikáře 

o představení Podmínek pro magisterské studium. Sám musel z pracovních důvodů opustit 

zasedání. 

 

Z. Muzikář představil Podmínky pro přijetí do navazujícího magisterského studia. Kromě 

obdobných připomínek, které byly v Podmínkách pro přijetí do bakalářského studia, se vyjasnily 
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informace pro double degree program Digital Business Engineering – součástí těchto Podmínek 

pouze pro splnění požadavků a připomínek ze strany Rady pro vnitřní hodnocení ČVUT. 

 

Senátoři si se Z. Muzikářem vyjasnili veškeré připomínky, které k tomuto dokumentu měli. 

Z. Muzikář souhlasil s těmito úpravami, přijal je za své a potvrdil obdobný postup při zpracování 

Podmínek jako u předchozího dokumentu. V průběhu diskuze se z Teamsů odpojili senátoři 

J. Koumar a T. Valla. 

 

Hlasování č. 24/5 – 11:37 

Usnesení: AS FIT schvaluje Podmínky pro přijetí ke studiu do prezenční formy navazujícího 

magisterského studijního programu Informatics pro akademický rok 2025/2026 po zapracování 

připomínek přijatých na zasedání.  

Hlasování: 4-0-3  

Usnesení bylo přijato. 

 

6. Možnost zápisu vybraných bakalářských předmětů v rámci magisterského studia 

 

Š. Pechman představil tento bod a předal slovo 2. místopředsedovi. O. Suchý informoval 

o existenci tabulky vybraných bakalářských předmětů, které si mohli zapisovat i studenti 

navazujícího magisterského studia. Z. Muzikář tuto informaci potvrdil, vysvětlil principy 

původního záměru těchto možností, následně zmínil, že chtěl seznam těchto předmětů 

aktualizovat, na základě rozhodnutí Grémia děkana došlo ke zrušení této automatické možnosti 

zápisu. Doplnil, že v současné době zápis takovýchto předmětů je stále možný, je však třeba 

podat standardní žádost, o které bude jako proděkan rozhodovat. 

 

Z. Muzikář zmínil také možnost vytvoření sjednoceného typu předmětů (zkratka FI-…), která již 

dříve existovala, kdy tyto předměty bylo možné zapisovat si ze všech forem studia bez podávání 

žádostí. Š. Pechman se následně doptal k původní otázce O. Suchého, jakým způsobem byli 

studenti o této situaci informováni. Z. Muzikář potvrdil, že studenti o této změně nebyli 

informováni. 

 

P. Kolský zmínil problém, že studenti v současné chvíli nevidí ani kapacity předmětů 

(jsou odkázáni na získání informací od garanta předmětu) a že je problém, že naši studenti 

v KOSu vidí všechny předměty z ostatních součástí, avšak z naší fakulty nevidí jiné předměty než 

z dané formy studijního programu, který studují. Z. Muzikář spolu s O. Štorcem přislíbili, 

že se na toto nastavení zeptají v rámci Porady pedagogických proděkanů ČVUT, aby v rámci 

diskuze došlo k vyjasnění a případného sjednocení těchto parametrů. 

 

Senátoři se shodli, že tento bod odloží do následující zasedání, aby získali nové informace 

o situaci. 
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7. Různé 

 

Š. Pechman otevřel bod Různé. 

 

7. a. Informace k plánovanému poslednímu zasedání AS FIT v současném funkčním období 

 

J. Řezníček informoval senátory, že se plánuje poslední zasedání Akademického senátu 

pro současné složení. Představil přípravy tohoto zasedání, které proběhne 12. prosince,  

tedy v poslední den funkčního období. Po domluvě se členy předsednictva informoval, 

že na zasedání budou také pozvání nově zvolení senátoři (volby v době zasedání stále probíhaly), 

po domluvě s tajemnicí fakulty bude zajištěno i drobné občerstvení. Primárním cílem tohoto 

zasedání je předání znalostí a zkušeností mezi senátory s problémy, které akademický senát 

za poslední tři roky řešil. 

 

7. b. Diskuze o procesech zveřejňování dokumentů schválených AS FIT 

 

Š. Pechman se vrátil k tématu zveřejňování dokumentů. Jako příklad uvedl informace 

o odevzdání certifikátu SCIO v rámci Podmínek pro přijetí. Z. Muzikář potvrdil, že tato informace 

na webových stránkách fakulty byla, došlo k ověřování informací na stránkách SCIO, následná 

úprava je připravena k vystavení na webu. Š. Pechman poté ještě doplnil informaci o zpoždění 

s vystavením Metodiky pro prospěchová stipendia a upozornil, že informace v dokumentu 

se nyní neshodují s informacemi přímo na webové stránce. 

 

O. Suchý upozornil na podobné rozpory mezi informacemi uvedenými na webové stránce týkající 

se podmínek přijetí na fakultu a samotnými podmínkami tak, jak byly schváleny AS FIT. 

 

7. c. Propagace změn a informování akademické obce FIT u interní legislativy fakulty 

 

Š. Pechman zmínil informace o změnách procesů pro odevzdávání závěrečných prací, tyto změny 

nejsou zdokumentované ve studentských částech webu. Z. Muzikář zmínil, že příkaz děkana 

k závěrečným pracím upravuje pravidla pro zadávání a odevzdávání prací, jelikož tento systém 

bude následně stanoven příkazem rektora, který vyjde v platnost od následujícího semestru. 

Senátoři doufají, že tyto změny budou do následujícího zasedání zapracovány ve všech webech 

(nejen fakultní web, ale i weby pro výuku a výukové materiály, jakožto i informování vyučujících). 

Š. Pechman se dotázal, proč byl tento příkaz vydán s okamžitou platností, když nebyly úpravy 

nikde komunikovány (ani mezi studenty, ani mezi vyučujícími). Z. Muzikář zmínil, že byl problém 

s portálem ProjectsFIT a s propisováním prací a příloh do KOSu, resp. do DSpace. 
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T. Nováček zmínil, že i jako vyučující předmětu TDP (přímá návaznost na informace ohledně 

zadávání a odevzdávání závěrečných prací) měl pouze informace, že k této změně dojde 

až od letního semestru. Z. Muzikář se omluvil, že tato změna byla problém, jelikož se nachází 

v přechodném období (zmíněný příkaz rektora měl být původně účinný již od zimního semestru). 

Na závěr diskuze si všichni přítomní potvrdili, že je potřeba tuto situaci a informovanost vyřešit 

co nejdříve. 

 

7. d. Úvazkostroj 

 

J. Kašpar spolu s V. Miškovským museli ve 12:10 opustit zasedání, J. Kašpar zmínil, že otázky 

do diskuze na toto téma zašle písemně. 

 

Š. Pechman následně zmínil, že bude vhodné tato témata a diskuzi o nich přesunout 

na následující zasedání, jelikož v tomto počtu senátorů a bez přítomnosti pana děkana nelze 

dostatečně tyto body probrat. 

 

Další témata do bodu Různé již nebyly, proto Š. Pechman poděkoval všem přítomným i online  

za účast a ukončil zasedání ve 12:30. 

 

Zapsal: 

Ing. Jan Řezníček 

 

Korektura: 

RNDr. Ondřej Suchý, Ph.D. 

 

 

Ing. Vojtěch Miškovský, Ph.D., 

předseda AS FIT 

 


